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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  7 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 19/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 18 de novembre de 2014 
Horari: 18.40 h a 21.00 h 
Lloc: Sala del Centre Cívic del Torre-romeu  
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president 
José Medina Partido, vocal del PSC 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Houcine Karazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Micaela Sánchez Martínez, vocal del PSC 
Emila Fernandez Romero, vocal de les entitats culturals 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
 
Altres assistents: 
Jordi Ferrer, cap del servei de Serveis Econòmics  
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
 
 
Absents 
 
Joaquín Morales Elena, vocal del PSC 
Maria Aguilar Moreno, vocal del PSC 
Juan Carlos Regalado Gallego, vocal de l’AV del Poblenou de la Salut 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
Josefa Garcia Salvador, vocal de les entitats de comerciants 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
 
Excusen l’absència: 
 
Cristina Moreno Ramos, vocal regidora de la llista més votada de la ciutat 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015. 
3. Posem a punt la ciutat. Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions.  
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que no hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta declara oberta la sessió amb 
caràcter informatiu. 
 
  
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta anterior  

 
El president del Consell del Districte 7 dóna la benvinguda als assistents. Seguidament, 
pregunta als vocals si volen fer alguna esmena a l’acta de la sessió anterior abans de 
donar-la per aprovada.   
El Sr. José Medina Partido, vocal del PSC, vol que es modifiqui algun punt de la seva 
intervenció.  
Primerament diu que es canviï l’expressió “comenta” per l’expressió “informa” i en segon 
lloc diu que a la darrera reunió del passat 10 de juny se’ls va informar que al camp de 
futbol de Can Puiggener s’està treballant amb bon ritme. Quant als terminis del camp de 
futbol de la Plana del Pintor, han quedat afectats perquè l’empresa adjudicatària va 
plantejar un increment del 36% respecte del pressupost inicial del projecte, motiu pel 
qual l’Ajuntament de Sabadell ha renunciat al contracte i s’ha hagut de convocar un nou 
concurs públic. Per últim, els terminis a Torre-romeu preveuen que els treballs en 
aquest camp finalitzin entre els mesos de setembre i octubre. 
 
Es fa constar en acta i  es posposa l’aprovació de l’acta pel pròxim Ple. 
 

2. Presentació de les Ordenances Fiscals i del Pressupost Municipal per al 2015 
 
El president exposa que un any més ens trobem en una situació econòmica difícil.  Per 
tant, el pressupost municipal  va dirigit principalment a les persones, a l’àmbit social  i al 
manteniment dels serveis públics. 
 
La intenció es mantenir el que tenim a data d’avui. Mantenir una societat cohesionada i 
que els ciutadans puguin garantir els seus drets fonamentals. 
 
És per això que el pressupost vetlla per l’atenció a les persones, sobretot les que més 
ho necessiten, per àmbits com l’educació, la cultura o l’esport com a garantia de cohesió 
i d’igualtat d’oportunitats, per uns serveis públics de qualitat, per promoure la 
competitivitat i el progrés i per un espai públic que reforci la convivència. 
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Es destinaran més de 7,3 milions d’euros per ajudar ciutadans amb necessitats socials, 
prop de 2 milions d’euros pel dret a l’habitatge i servei públic per garantir el dret a 
l’educació. Més de 6,3 milions d’euros aniran per a la cura de les persones amb 
dependència i per a la promoció de l’envelliment actiu. 
 
El president dóna la paraula al senyor Jordi Ferrer, cap del servei de Serveis 
Econòmics, que presenta el pressupost i les ordenances de l’any 2015. Inicia 
l’exposició, amb el suport d’una projecció, i explica:  
 
Pressupost d’ingressos: 
Total ingressos any 2014: 168.669.100 € 
Total ingressos any 2015: 171.616.000 € 
 
Pressupost de despeses: 
Total de despeses any 2014: 168.669.100€ 
Total de despeses any 2015: 171.616.000 € 
 
Unes Ordenances Fiscals Socials: 

- Un sistema tributari just, basat en la capacitat econòmica i en les condicions 
socials dels ciutadans i ciutadanes. Tarifació social. 

- Un sistema tributari que atén finalitats socials, drets fonamentals, com l’habitatge. 
- Un sistema tributari amb un important sistema de bonificacions i exempcions per 

fomentar sectors prioritaris, com l’ocupació, emprenedoria, educació, etc. 
- Un sistema tributari que informa als contribuents, que ajuda a complir les seves 

obligacions, que vetlla pels seus drets. 
 
En termes generals, per al 2015, es proposa per a la major part de les ordenances, un 
increment de l’1%. Altrament hi ha ordenances les tarifes de les quals no es modifiquen. 

 
Pel que fa als impostos: 
- L’Impost sobre Béns Immobles incrementa el tipus de gravamen en l’1 %. 
- L’Impost sobre Béns Immobles incrementa el tipus de gravamen en l’1 %. 
- L’Impost sobre Activitats Econòmiques incrementa els coeficients en l’1%. 
- L’Impost sobre Vehicles de Tracció Mecànica no incrementa tarifes. 
- L’Impost sobre Construccions, Instal·lacions i Obres incrementa els mòduls en l’1%, 

es porten a terme canvis en el redactat per a fer-lo més entenedor, sense que hi 
hagin modificacions substancials 

 
Un cop acabada la intervenció, s’obre un torn de paraula 
 
El Sr. José Medina Partido, vocal del PSC, en relació amb l’ordenança, pensa que 
alguns serveis no s’haurien d’haver pujat, com per exemple la taxa del cementiri 
municipal que l’any passat ja va augmentar molt, al igual que la zona blava. Pensa que 
s’hauria d’haver congelat, ja que l’IPC és negatiu.  
No obstant això, exposa i fa constar que el que diu sap que no servirà per a res.  
També pensa que destinar un pressupost de 4 milions d’euros per al manteniment de la 
ciutat és ridícul; no obstant això, s’estima més que no arreglin les voreres i donar de 
menjar els nens que ho necessiten. 
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El president fa saber que s’està fent un esforç per no incrementar els preus et 
determinats serveis, com és el transport públic o els relacionats amb l’àmbit social. 
 
La Sra. Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran, comenta que hi ha 
gent que lloga el gual i no ho declara.  
 
El president comenta que els sistema de controlar els guals ha variat. Ara no cal posar 
l’etiqueta, si no es paga el gual se’ls treu la placa. En relació amb el lloguer sense 
declarar-ho, es molt difícil poder controlar-lo. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils discrepa amb el tema de les 
ajudes destinades en l’àmbit social. Diu que les situacions familiars continuen sent molt 
complicades. 
 
El president dóna les gracies per la seva intervenció al Sr. Jordi Ferrer. 

 
 
3. Posem a punt la ciutat. Actuacions de millora a diferents punts de la ciutat. 
 

El president inicia la seva exposició, amb el suport d’una presentació audiovisual, i 
explica la necessitat de fer algunes actuacions en punts que valoren com a molt 
problemàtics, tot i que el manteniment preventiu es continua fent. 
 
Actuacions programades al Districte 7: 

- Actuació de millora calçada rd. d’Oliana 
- Arranjament del carrer del Flamicell 
- Barana del carrer de Benidorm 

 
Actuacions programades a la ciutat: 

- Reparació i reforç ferm de la Gran Via 
- Inversions en senyalització viària 
- Subministrament jocs infantils 
- Reposició del cablejat elèctric enllumenat públic 
- Subministrament mobiliari urbà 
- Actuacions de millora del paviment de la calçada 
- Telegestió bombes de la Gran Via 

 
Actuacions per servei: 
 
Es faran un total de 80 actuacions a la ciutat. 
Infraestructura Urbana: 100.000 € 
Parcs i Jardins: 806087,91 € 
Mobilitat, Trànsit i Transports: 50.000 € 
Vialitat: 2.128.637,64 € 
Total: 3.084.725,55 € 
 
Un cop acabada la intervenció, s’obre un torn de paraula. 
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El Sr. José Medina Partido, vocal del PSC, li demana que es tingui em compte la millora 
de l’asfalt de l’av. de Polinyà. 
 
El Sr. Alejandro, públic assistent, exposa el mal estat en que es troba les voreres del 
polígon de Can Roqueta, sobretot la zona del supermercat Dia. 
 
El Sr. Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu cal que també s’arregli el tema de la manca 
de llum en tot el passeig de Pedro Martínez, a la carretera de Torre-romeu direcció al 
centre de Sabadell, la retirada de tots els pals de la llum, que havia un compromís per 
part de l’Ajuntament de Sabadell de fer-ho. Caldria posar una rotonda al cementiri, 
pensa que el tractar-se d’una obra nova i no entén com no s’ha fet. També falta tota la 
jardineria del entorn del centre cívic nou. S’hauria d’arreglar com a mínim, ja que entenc 
que tot el polígon no es farà, la vorera que va des de Torre-romeu a Can Roqueta, ja 
que està intransitable, les males olors que hi ha sempre el c. de Susqueda, etc. Pensa 
que s’ha fet una gestió pèssima dels recursos públics. 
 
La Sra. Ovidia Sanchez, públic assistent, comenta que encara o se li ha tallat l’arbre de 
davant dels seva vivenda, que porten més de dos anys amb aquest tema. 
 
 

4. Informació dels consells sectorials. 
 

S’informa als assistents que no ha assistit el representant del Consell sectorial 
d’Educació al Consell de Districte. 

 
 
5. Comunicacions  

 
Es reparteix el calendari de plens previstos fins a l’abril del 2015. 
 
 

6. Torn obert de paraules 
 
El Sra. Antonia, públic assistent. En relació amb els habitatges desocupats, pregunta 
per què no se’ls posa un lloguer social.  
 
El president diu que no han estat capaços de canviar la llei hipotecària existent i la 
donació en pagament, i en aquest punt s’ha de fer una autocrítica. Per tant, els bancs a 
data d’avui tenen la capacitat de decidir-ho. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils i altres entitats, pregunta en 
relació amb l’auditori si es veritat que les cadires aniran fixes ja que pensa que es un 
error perquè es un espai que donaria molt joc. 
 
El president diu que no en tenia coneixement i que ho preguntarà els responsables de 
Relacions Ciutadanes. 
 
La Sra. Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent, gran sol·licita que 
es posi al més aviat possible els vinils de les sales del nivell 4. 
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També reclama unes escales d’accés a l’equipament per quan no funciona l’ascensor 
exterior ja que sinó han de donar molta volta per poder accedir-hi. 
 
El president comenta que s’està mirant aquesta actuació. 
 
Per últim, agraeix els vocals i públic assistent la seva assistència i desitja bones festes a 
tothom. 
 

 
El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretari delegat, estenc aquesta acta. 
 
El secretari delegat Vist i plau  

El president 
 
 
 
 
 


